
Semlnar za »copovce«

Tudi za pisanje
je potrebno
znanje

Od 20. do 22. aprila je Medobčinskl
svet ZSMS Ijubljanske regije v Domu
obrambne vzgoje na Igu za predsednike
in člane centrov za obveščanje in propa-
gando organizlral seminar, katerega
osnovni namen Je bil, da udeležence
seznani z osnovnimi novinarskimi
zvrstmi in da se v njih tudi praktično
prelzkusljo.

Mladinska organizacija v povojnem času
ni bila še nikoli tako aktivna kot je sedaj, prav
tako pa še nikoli tako problematična. Za
svoje člane zato pogosto organizira semi-
narje, na katerih obravnavajo aktualne pro-
bleme, s katerimi se mladinci neposredno ali
posredno srečujemo.

Udeležba na seminarjih je seveda zelo
omejena, z njihovim potekom, predlaganimi
rešitvami,sklepi in načrti za prihodnost pa je
treba seznaniti tudi druge mladince, ki se
seminarja niso udeležili. Za to so dolžni po-
skrbeti centri za obveščanje in propagando,
ki delujejo v okviru občinskih organizacij
ZSMS. Tu pa se ponavadi zatakne, saj
mladi, predvsem osnovnošolci in srednje-
šolci, ponavadi niso vešči poročanja. Za to
je pač potrebno vsaj minimalno znanje o
osnovnih novinarskih zvrsteh. Končno pase
je tudi na tem področju premaknilo, saj je
medobčinski svet ZSMS Ijubljanske regije
organiziral seminar za predsednike in člane
COP-ov, da bi se pisanje in poročanje čla-
nov teh centrov izboljšalo tako po tehnični
kot vsebinski plati.

Tudi Šiškarji imamo svoj COP, ki izdaja
glasilo Vibracije, zato smo tudi mi blli udele-
ženci. Gotovo zaslužimo vsaj malo pohvale,
saj mnogi centri, ki so dobiii vabila, niso za-
gotovili niti enega udeleženca.

Vzdušje na seminarju je bilo vseskozi de-
lovno, saj sta si vodja seminarja Rudi Bregar
in Iztok Lipovšek, ki je skrbel za strokovno
izvedbo, zadala zelo obsežen program za
tako kratek čas seminarja. Udeleženci smo
dobili osnovne napotke za snovanje infor-
mativnih biltenov, seznanila sta nas tudi z
različnimi tehnikami tiskanja. Obdelali smo
novinarsko konferenco, ki je COP-i navkljub
njeni učinkovitosti zelo malo ali sploh ne
uporabljajo. Teoretična predstavitev osnov-
nih novinarskih zvrsti je zajela le bistvene
točke, poudarek je bolj veljal praktičnemu
preizkusu naučenega. To je bila po mnenju
vseh udeležencev najbolj pozitivna plat se-
minarja, saj se enkrat za spremembo ni le
mnogo govorilo in malo naredilo, temveč
obratno, praktične vaje pa so bile ob izteku
seminarja tudi strokovno ocenjene - veči-
noma dobro.

S potekom seminarskega dela in pridob-
Ijenim znanjem smo udeleženci v vseh po-
gledih zelo zadovoljni, edino, kar nas je mo-
tilo, so bile zelo mrzle sobe in učilnice. Po
drugi plati pa je bilo to kar koristno, saj smo
praktične vaje na terenu toliko raje opravlja-
li. .
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